

Appeal for Information



On 3rd March 2013, at about 11pm, the SPCA was notified on the discovery of two cats that were found dead in a dog food bag (centre picture) directly behind the bus stop (picture right) at Kallang Bahru opposite block 71. We are not ruling out the possibility of a road traffic accident but due to the unusual nature of the discovery, we are appealing for anyone with information on this case or witnesses to come forward and assist us in our investigations.

If you are able to help, please call us at **62875355 ext 9** or e-mail our inspectors at inspector@spca.org.sg or depinspector@spca.org.sg. All information and contact details provided will be kept strictly confidential.

In Singapore, cruelty to animals is a crime. Under the Animals and Birds Act, anyone who is found guilty of such an offence including abandonment of any animal, can be imprisoned for up to 12 months, fined up to \$10,000, or both.

寻找目击者

2013年3月3日, 约晚上11点, 我们接到通知说在加冷峇鲁大牌71座对面的巴士车站后侧发现了被遗弃在狗食袋里的两只猫尸体。我们并不排除交通意外的可能性, 但由于这次的发现有属异常, 我们吁请任何有关这起案件线索的人士及时拨打我们的热线 **62875355 直线9**, 或电邮 inspector@spca.org.sg 或 depinspector@spca.org.sg, 与我们联系。所有详情和有关人士的资料将被保密。

在新加坡, 虐待或遗弃动物是犯法的。在动物与飞禽法律下, 被捕的犯罪者将会面对法律的制在新加坡, 虐待动物是犯法的。在动物与飞禽法令下, 被提控者如果罪名成立, 将可能被判坐牢不超过一年或罚款高达一万元或两者兼施。